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PROTOKOLL 2021-09-30
Plats: Vallsnäs camping, Unnaryd
Närvarande: 9 medlemmar

§ I Marie Nilsson ftrklarade mötet öppnat och hälsade alla varmt välkonma.

§ 2 Marie Nilsson valdes till mötets ordförande.

§ 3 Rickard Englund och Leif Magnusson valdes till justeringsmän, tillika rösträknare.

§ 4 Göran Nennefors valdes till mötets sekreterare.

§ 5 Lista för antecknande av närvarande medlemmar. (Se bilaga 1)

§ 6 Den föreslagna dagordningen godkändes.

§ 7 Fastställdes att kallelsen till mötet skett stadgeenligt.

§ 8 Styrelsens verksamhetsberättelse för 2020 lästes upp av Marie Nilsson. Se bilaga 2

Revisorerna har granskat och godkänt räkenskaperna.

Sålda fiskekort
Utgifter

Kassabehållning 2020-12-31

§ 9 Full ansvarsfrihet för styrelsen gavs för det gångna året.

§ 10 Beslutades att ersättning med totalt 9 000:- per år ska utgå till ordförande, kassör och sekreterare.

§ il Valav styrelse:

Nils Sörensen 1 år Ordförande Nyval
Rickard Englund 2 år Ledamot Nyval
Mattias Hyldegård 1 år Ledamot Kvar
Anders Johansson I år Ledamot Kvar
Kenneth Lundström 1 år Ledamot Fyllnadsval
Leif Magnusson 2 år Ledamot Omval
Göran Nennefors 2 år Ledamot Omval
Mikael Eliasson I år Suppleant Fyllnadsval
Tommy Gumiarsson 2 år Suppleant Omval

§ 12 Mikael Eriksson och Reimer Nilsson valdes till revisorer för ett år
Alfred Nilsson utsågs till revisorssuppleant för ett år.

§ 13 Valberedning: Styrelsen m fl jobbar vidare på att ta fram intresserade.

§ 14 Inga framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna hade inkommit.

§ 15 Fiskets vård och bedrivande togs inte upp då vi har ett sent årsmöte och omvärlden är som den är.
Se även verksamhetsberättelsen, bilaga 2.



§ 16 Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat. AR?
Beslutades om oförändrade fiskekortspriser

Dygnskort 80: -

Veckokort 200: -

Månadskort 300:-
Årskort 450:-

Familjekort 600: -

Djupkartor rar köpas f6r halva priset vid köp av års- och familjekort.

§ 17 Övriga frågor
¯ Meddelades att el-provfiske nyligen utförts i Björkönaån och Onne å. Inga slutliga resultat

föreligger men enligt uppgift fångades ingen öring i Onne å, däremot en hel del abborrar
¯ Meddelades "positiva signaler" gällande både gädd- och abborrbeståndet I Unnen
¯ En del "stora" gösar har fångats i Unnen
¯ Göran Nennefors rapporterade lite kring Fiskevårdstekniks undersölcningar kring Önne å samt

kommande utsättningar av öring från Långhult
¯ Ileslutades att vi från nästa år inför thngstbegränsning avseende gös. Maximalt tio gösar per kort

och dag far tas upp
¯ Bestämdes att Marie Nilsson och Anders Johansson försöker ta fram förslag på vem som kan

sköta vår hemsida. Tills vidare fortsätter Marie att sköta hemsidan.

§ 18 Årsmötesprotokollet fmns i sin helhet tillgängligt hos ordförande, sekreterare och kassör och läggs, utan
den ekonomiska redogörelsen, ut på hemsidan inom en månad.

§ 19 Ingemar Andreasson och Marie Nilsson avtackades med ett varsitt presentkort att använda på Tiraholm,
Marie för sina förtjänstfulla år som ordförande i styrelsen. Ingemar för alla sina styrelseår. i Norra Unnens
f v o f och i Unnens f v o f alltsedan fiskevårdsområdesf?3reningar bildades. Tyvärr var inte Ingemar
närvarande men presentkort och ett stort tack framförs av Niels Sörensen vid tillfdlle. Marie tackade för
uppvaktningen och de närvarande för visat intresse och förklarade därefter dagens möte avslutat.

Vid protokollet
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